

TABLE OF CONTENTS

目 录

Overview on Projections of Heat Waves and Extreme Heavy Rainfalls in China

(中国热浪和极端强降水变化预估综述)

X. J. GUO, Z. C. ZHAO, Y. LUO, J. B. HUANG.....443

The Characteristics of Source Rock of Es1^x in Lixian Slope-Suning Subsag of Raoyang Sag

(饶阳凹陷蠡县斜坡 - 肃宁洼槽沙一下亚段烃源岩特征)

D. X. YANG, Q. WANG, F. W. CHEN, S. F. LU.....450

Classified System of Routine Map Projection Based on the Distant Function between the Pole to Coordinate Origin

(基于极点到坐标原点的距离函数的常规地图投影分类体系)

Y. X. ZHONG, B. Q. HU, S. F. BIAN, C. CHEN, L. W. KANG.....459

Approximation of Seismic Wave Propagation in Weak Anisotropic Media Based on Perturbation Method

(基于摄动法的弱各向异性介质地震波传播特征近似)

X. Q. HE, L. X. PENG.....467

Vertical Distribution Characteristic of Microphysical Properties in Clouds during Rainstorm Weather

(一次暴雨天气中云微物理属性的垂直分布特征)

H. L. JING, B. RONG, J. X. ZHOU, Y. MA.....476

Pore Evolution of Reservoirs of Mishrif Formation in Missan Oilfields, Iraq

(伊拉克米桑油田群白垩系 Mishrif 组储层孔隙演化)

P. Y. CHEN, X. M. DUAN, L. N. GUO, Z. B. WANG.....482

Geological Characteristics of Huangpodi Tungsten Polymetal Mine, Ganxian in Jiangxi

(江西省赣县黄婆地钨多金属矿矿床地质特征)

J. P. LUO, R. S. LIU.....490